
Omgeving dialoog 
Zorgboerderij de Hardel Hoeve heeft sinds het verlenen van het principe verzoek gekeken hoe ze op 
diverse manieren de omgevingsdialoog konden aangaan. Omtrent het wijzigen van de bestemming 
agrarisch naar maatschappelijk, met als doel het uitbreiden van de dagbesteding activiteiten en in de 
toekomst de mogelijkheid voor een zorgwoning.  
 
Zo hebben in deze periode gesprekken / rondleidingen plaats gevonden met diverse betrokkenen in 
het proces vanuit de gemeente.  
 
Daarnaast zijn er diverse berichten / filmpjes op Facebook geplaatst, waarin inhoudelijk toegelicht is 
wat bovenstaande inhoud. Zo zijn mensen actief uitgenodigd en herinnerd om naar de open dag te 
komen: ‘Jaren geleden als een droom voor en door onze kinderen op de boerderij ontstaan: naast de 
zorgboerderij en camping een eigen boerderijterras! Waar we ons eigen boerderij-ijs willen maken, 
met een belevingstuin en winkeltje waar onze zelfgemaakte creaties te zien en te koop zijn. Zodat we 
onze kinderen nog meer leer- en ontwikkelmogelijkheden kunnen bieden, waar iedereen welkom is. 
En jong en oud samen met ons kunnen beleven en genieten van alles wat de natuur ons te bieden 
heeft. Nieuwsgierig geworden? Op onze open dag 22 september a.s. hierover meer! Tot dan!’ Met 
deze berichten zijn per post, meer dan 3400 personen bereikt, volgens de statistieken van Facebook.  
 
Naast bovenstaande zijn omwonenden persoonlijk uitgenodigd, in een cirkel tot de rondweg 
overgang Oordeelsestraat – Pineind – Klein Bedaf – Voske – Heikant. 
 
22 September 2019 open dag. 
Aan de ongeveer 1000 bezoekers is op 2 verschillende punten op het terrein persoonlijk door Joyce 
en Ria verteld over de toekomstplannen, welke visueel ondersteund door het schetsontwerp 
landschappelijke inpassing en een samenvatting van de plannen. Zodat mensen naast het luisteren 
naar het verhaal, ook in de gelegenheid gesteld werden de tijd ervoor te nemen om het visueel beter 
te bekijken. Joyce en Ria hebben persoonlijk de omwonenden / buurtbewoners aangesproken / 
rondgeleid om er zeker van te zijn dat iedereen in dialoog kon gaan. Hierbij stond vermeld en werd 
aangegeven dat als er later nog vragen waren ze deze konden stellen met de contactgegevens erbij. 
Daarnaast was er een melkbus bij geplaatst met briefjes er aan zodat mensen ook indien gewenst 
anoniem de gelegenheid kregen om vragen / bevindingen te delen. Op deze manieren is getracht 
mensen extra de gelegenheid geven / de drempel te verlagen om de dialoog aan te gaan. Hier is 
echter geen gebruik van gemaakt.  
 
Enkele directe omwonenden konden helaas niet bij de open dag aanwezig zijn. Waarmee na de open 
dag contact is gezocht en Joyce en Frans gesprekken mee hebben gevoerd.  
 
De open dag was op een warme na-zomerdag, er hing een feestelijke / prettige sfeer over de 
boerderij.  Mensen waren geïnteresseerd en enthousiast, vooral het perspectief van het verder 
kunnen door ontwikkelen van de kinderen, het voor iedereen toegankelijk zijn / het betrekken van de 
omgeving en de natuur werd zeer positief ontvangen. Mensen benoemden dat het mooi was dat de 
intensieve veehouderij plaats maakt voor de maatschappelijke activiteiten en de boer en boerin 
daarin ook blijven participeren. 
Daarnaast zijn de vragen verduidelijkt dat het bv. geen nachthoreca betrof, i.v.m. overlast. En is er op 
verzoek een wijziging opgenomen, om de haag aangrenzend aan het perceel van de buren door te 
trekken tot aan de hoek van de bebouwing.  
 
 
 
 


